
PROTOKÓŁ  10/2022 

Z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska odbytego w 

dniu 19 września 2022 r. Początek posiedzenia godz. 9
00

, zakończenie godz. 10
00

. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji radny Pan Karol Żarkiewicz. 

Obecni: 

1.  Karol Żarkiewicz 

2. Krzysztof Bruczuk 

3. Piotr Chilczuk 

4. Wiesław Kalinowski 

 

W posiedzeniu uczestniczył Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie. 

2. Analiza wysokości stawek czynszu dzierżawnego za nieruchomości stanowiące własność 

gminy. 

3. Wstępna kwalifikacja dróg gminnych do przeprowadzenia remontów w ramach Polskiego 

Ładu Program Inwestycji Strategicznych. 

4. Omówienie spraw bieżących. 

5. Zakończenie obrad. 

1. 

Przewodniczący Komisji Pan Karol Żarkiewicz dokonał jej otwarcia i zapoznał 

uczestników  z porządkiem  obrad, który przyjęto bez zmian. 

2. 

Przystępując do realizacji pierwszego punktu obrad zapoznano członków Komisji z 

aktualnie obowiązującymi stawkami czynszu za dzierżawę gruntów stanowiących własność 

Gminy oraz działkami rolnymi które są przedmiotem dzierżawy. W wyniku przeprowadzonej 

dyskusji i niejednoznacznym stanowiskiem uczestników obrad, Wójt zobowiązał się do 

zasięgnięcia opinii prawnej, dotyczącej możliwości ogłoszenia otwartego przetargu na 



dzierżawę po upływie terminu trwającej umowy dzierżawnej i przekazaniu jej na sesji Rady 

Gminy. 

3. 

Następnie Wójt poinformował, że środki finansowe przydzielone Gminie Sosnówka z 

Programu Inwestycji Strategicznych pozwolą na remont około 15 km. dróg na terenie gminy. 

W związku z powyższym należałoby ustalić drogi lub odcinki dróg do remontów w ramach 

tego zadania. Członkowie Komisji analizowali potrzeby drogowe w poszczególnych 

sołectwach. Ostatecznie Komisja zadecydowała, aby decyzję dotyczącą zakwalifikowania 

dróg do remontu pozostawić radnym na sesję. 

4. 

Następnie Wójt Gminy poinformował o piśmie Koła Gospodyń Wiejskich z 

Pogorzelca w sprawie dofinansowania zakupu wyposażenia kuchni znajdującej się w 

świetlicy wiejskiej. 

Prośbę KGW członkowie Komisji jednogłośnie zaproponowali załatwić pozytywnie. 

W dalszej kolejności Wójt zapoznał z pismem skierowanym przez Kierownika NZOZ 

Ośrodka Zdrowia w Sosnówce Pana Andrzeja Majewskiego. W swoim piśmie Pan Majewski 

wnosi o przeprowadzenie termomodernizacji budynku Ośrodka Zdrowia bądź jego sprzedaż. 

Proponowane rozwiązania zostały wymuszone przez drastyczny wzrost kosztów utrzymania 

budynku m. innymi koszty ogrzewania. 

Dyskutując nad powyższym Komisja uznała, że budynek miejscowego Ośrodka 

Zdrowia powinien zostać w zasobach Gminy. Zasadne jest włączenie budynku do 

przeprowadzenia termomodernizacji. 

W dyskusji nad powyższym Wójt nawiązał do złożonego wniosku na termomodernizacje 

budynków gminnych i poinformował, że w przypadku nierozstrzygnięcia  sprawy  własności 

części budynku biurowego Gminnej Spółdzielni, będzie możliwość włączenia do 

termomodernizacji oprócz budynku Szkoły  Podstawowej w Sosnówce, budynku Ośrodka 

Zdrowia. 

Następnie Pan Wójt informował o przeprowadzonej rozmowie z Panią Zielonka – 

właścicielką budynku po byłej szkole w Romanowie dotyczącej rozwiązania problemu 

rozliczenia opłat za korzystanie z energii. 

Pani Zielonka zaproponowała, aby rozliczenie opłat za prąd dotychczas wykorzystywany 

odbyło się poprzez umorzenie podatku w stosunku 1;1 tj. za rok korzystania z licznika – rok 

umorzenia podatku. Natomiast rozliczenia obecne proponuje aby opłaty stałe podzielić po ½ 

części a pobierany prąd odczytany z podlicznika. 

Członkowie Komisji zaproponowane rozliczenie uznali za zasadne. 



Radny Pan Krzysztof Bruczuk zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik, czy środki 

finansowe zabezpieczone w budżecie po ich zwiększeniu  na energię elektryczną i opał będą 

wystarczające. Pani Skarbnik stwierdziła, że nie wystarczą i będą konieczne dalsze 

przesunięcia środków na ten cel. 

Następnie radny poruszył sprawę związaną z finansowaniem zakupionych przez GOK 

strojów na dożynki. W tej sprawie Wójt poinformował, że dotacja na ten cel zostanie przelana 

na konto GOK. W przypadku otrzymania dofinansowania na ten cel z Urzędu 

Marszałkowskiego, środki finansowe wrócą do budżetu Gminy. 

W dalszej kolejności radny Pan Krzysztof Bruczuk pytał o wymianę oświetlenia 

ulicznego. Wójt informował , że  w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg. 

Następne pytanie radnego dotyczyło modernizacji budynku hydroforni. W tej sprawie 

Wójt informował, że nie został ogłoszony przetarg, natomiast pojawiła się nowa możliwość 

złożenia wniosku z korzystniejszym finansowaniem dla Gminy  tj. 100 %. 

5. 

Po wyczerpaniu planowanej tematyki obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 

udział uznając kolejne posiedzenie Komisji za zakończone. 

 

Protokółowała                                                           Przewodniczący Komisji 

Marzena Lotek                                                            Karol Żarkiewicz 

 

 


